

婚姻條例（香港法例第181章）
MARRIAGE ORDINANCE (CAP. 181)

婚姻制度改革條例（香港法例第178章）
MARRIAGE REFORM ORDINANCE (CAP. 178)

茲證明本人已派員翻查依照上述條例規定保存的一切紀錄，
I HEREBY CERTIFY that I have caused a search to be made of all records maintained under the above Ordinance,

發覺在一九四五年九月十五日至二零二四年十一月二十八日的期間內，
and that between the period from 15th September 1945 to 28 NOVEMBER 2024 there is no record of a

並無記載
marriage (see NOTE) having taken place between

(持有
(holding

與任何其他人士締結婚姻（見附註）情事。
and any other person.

本證明書發出日期為
Date of issue of certificate:

20 DEC 2024



王宇誠
WONG YU SHING

副婚姻登記官
Deputy Registrar of Marriages

附註：
NOTE:

本證明書所指的婚姻包括：
This certificate covers:

- (1) 凡在本港舉行而依照婚姻條例規定登記的婚姻，但不包括依照男女雙方本身風俗與宗教信仰舉行的非基督教或天主教式的舊式婚姻；及
marriages registered under the Marriage Ordinance; which applies to all marriages celebrated in Hong Kong except non-Christian customary marriages duly celebrated according to the personal law and religion of the parties;
- (2) 凡已依照婚姻制度改革條例規定補辦登記手續，而根據男女雙方本身風俗與宗教信仰舉行的非基督教或天主教式的舊式婚姻。
non-Christian customary marriages duly celebrated according to the personal law and religion of the parties and post-registered under the Marriage Reform Ordinance.

本證明書並不包括未依照婚姻制度改革條例規定補辦登記手續的非基督教或天主教式的舊式婚姻。
The certificate does not cover non-Christian customary marriages which the parties have not post-registered under the Marriage Reform Ordinance.

This Apostille only certifies the authenticity of the signature and the capacity of the person who has signed the public document, and, where appropriate, the identity of the seal or stamp which the public document bears. This Apostille does not certify the content of the document for which it was issued. To verify the issuance of this Apostille, see

"https://www.judiciary.hk/en/court_services_facilities/apostille_verification.html"

此項文件加簽僅就公共文件上簽署的真確性、簽署人的身分及，如適用的話，文件上的蓋章蓋印予以證明。此項文件加簽並不就文件的內容作出證明。就發出此文件加簽之查證，見 "https://www.judiciary.hk/zh/court_services_facilities/apostille_verification.html"

APOSTILLE (Convention de La Haye du 5 octobre 1961)			
1. Country: 國家/地區		Hong Kong, China 中國香港	
This public document 此公共文件			
2. has been signed by 簽署人為		WONG Yu-shing Harry 王宇誠	
3. acting in the capacity of 其行事的身分為		Deputy Registrar of Marriages 副婚姻登記官	
4. bears the seal / stamp of 蓋有的蓋章/蓋印		Marriage Registration & Records Off. HK Immigration Dept. 香港入境事務處婚姻登記事務及記錄辦事處	
Certified 加簽證明			
5. at 在	High Court 高等法院	6. the 於	24 DEC 2024 2024 年 12 月 24 日
7. by 由	Andy HO Registrar, High Court 何志賢 高等法院司法常務官		
8. No 編號	[REDACTED]		
9. Seal / stamp: 蓋章/蓋印	10. Signature: 簽署		Andy Ho
Reference Code [REDACTED]			

